
Inspreken commissie Bestuur vergadering 07.12.17. 
 
Mijn naam is Hein Terwindt en ik ben lid van de Wijkraad Burgwal. 
 
We hebben het over “gelijk speelveld”. 
 
Vanaf het begin heb ik in de werkgroep gezeten die vele maanden vergaderd heeft over het 
samenvoegen van de Leefbaarheids- en Wijkraad-fondsen. 
Die werkgroep bestond uit betrokken bewoners, wijkraadsleden, raadsleden en 2 ambtenaren.  
Ik heb ervaren dat integriteit altijd uitgangspunt was. 
  
Het resultaat van onze besprekingen heeft u bereikt, is wat aangepast en is ons weer voorgelegd. 
 
WIJ BLIJVEN VAN MENING DAT WIJKRADEN EIGENLIJK TEN ALLE TIJDEN OP DE HOOGTE GESTELD 
ZOUDEN MOETEN WORDEN VAN BEWONERS-INITIATIEVEN VANUIT HUN WIJK. 
 
Ook al functioneren sommige wijkraden niet zoals we graag zouden zien, door ze niet te informeren 
zouden we het die wijkraden niet makkelijker maken. 
Dit zagen wij graag terug in het voorliggende voorstel ! 
 
Maar we hadden afsgesproken dat we aan de slag willen en we gingen als wijkraden dan ook akkoord 
met de formulering zoals die nu voor u ligt, VOORAL omdat er in staat dat we bijsturen en/of 
aanpassen als na verloop van tijd blijkt dat dit nodig is. 
 
Dit wilde ik graag onderstrepen want DIT maakt dat wij ten volle achter het onderhavige voorstel 
staan. 
 
Ik wil hier nog kwijt dat ik met veel genoegen terug kijk op de samenwerking met de ambtenaren en 
andere deelnemers in de werkgroep. 
 
H.R.Terwindt 
 


